
 
   

Kurjatkó Orsolya 

Beszámoló 

Úgy érzem az elmúlt egy évben rengeteget fejlődte és tapasztaltam. Mindez nem jöhetett 

volna létre a Communitas Alapítvány támogatása nélkül. 

A bejövő pénz által lehetőségem nyílt izgalmas, minőségi textíliákat vásárolni új 

kollekcióimhoz és illusztrációimat kinyomtatni különböző használati tárgyakra, mint például 

füzetekre, pólókra, szatyrokra, lehúzókra. Nagyban hozzájárult a vásárokra való 

utazásaimhoz, ottlétemhez. Kevesebbet kellet azzal foglalkoznom, hogy miből éljek meg, 

miből lesz a napi betevőm és többet azzal, hogy alkossak fejlődjek. A bejövő pénzt leginkább 

szakkönyvekre, anyagokra, textíliákra, kellékére költöttem.  

Az egy év alatt összesen öt divatbemutatón vettem részt, mint KUO Design. 

 Az első ilyen lehetőség a Kutyfalvi Kastélynapok voltak, 2019. június 29-én. Egy öt 

öltözékből álló kollekcióval vettem részt melynek címe a Glamour volt.  

Július 4 és 7 között a VIBE fesztiválon A Fashion Corner szervezésével részt vettem egy 

divatbemutatón ugyancsak öt öltözékből álló kollekcióval melynek címe a Glasure volt nőies, 

finomka vonalakkal. 

Szeptember 28-án az Urmánczy kastélynapokon részt vett a Glasure kollekcióm egy az 

ArtWise által szervezett divatbemutatón.  

November 26-án részt vettem a marosvásárhelyi Kultúrpalotában tartandó Korok Divat 

Stílus szervezte divatbemutatón, melynek témája a Barokk újragondolva volt. Ezen a 

divatbemutatón két gyerekruhával vettem részt melynek címe a Jane álma volt. 

Az legutóbbi divatbemutatót én magam szerveztem meg a saját designer boltunkban a 

Blaze-ben 2020. március 8-án. Minden divattervező, akinek munkái megtalálhatóak a Blaze-

ben készített 2-2 estélyi ruhát a virágforma témára. A modellek szimfonikus élő zene (brácsa 

és gitár) kíséretében vonultak ki a nagyközönség elé. 

 



 
   

Kiállítások: 

Az ArtWise-al való kollaborációnak hála részt vettem egy izgalmas projektben, aminek az 

volt a célja, hogy a képzőművészetet és a divatot egymásra hangolja. A project lényege az 

volt, hogy egy festő és egy divattervező egy közös témát találjon és arra készítsen a festő 

festményt a divattervező pedig ruhát. Ezekből az alkotásokból született meg egy kiállítás, 

amit a Kolozsvári Magyar Napokon mutattunk be az Uraniában. Második izgalmas projekt az 

Őszi megújulás melyet a K+ Közösségi térben tartottunk. Nőknek szóló stílustanácsadással, 

előadásokkal, kiállításokkal és vásárral vártuk az érdeklődőket. 

Lehetőségem nyílt öt vásáron is részt venni a KUO termékeivel.  

Vásárokon vettem részt a Kutyfalvi Kastélynapokon, a VIBE Fesztiválon, a Kolozsvári Magyar 

Napokon, a Korok Divat Stílus divatbemutató keretein belül és az Őszi megújulás című 

vásáron, kiállításon. 

A vásároknak köszönhetően felfigyelt rám egy gyerekkönyv író, akivel 10 mese illusztrálására 

le is szerződtem. Eddig két meseillusztráció készült el. A könyvek katalánul és magyarul 

fognak megjelenni. A pályázati pénzből vettem egy elektronikus rajztáblát, hogy még inkább 

fejlesszem képességeimet. 

A nyári vásárok lejárta után azon tanakodtam, hogy milyen jó lenne itthon is egy designer 

boltot nyitni, ahol Erdélyi designerek alkotásait lehetne megtalálni egy helyen. Az Erasmus 

internship-el sikerült együtt dolgoznom egy budapesti divattervezővel, akinek volt egy 

designer boltja. Így sikerült belátnom a kulisszák mögé és volt egy elképzelésem, hogyan is 

működik ez az egész. Sikerült egy nagyszerű helyet találni Marosvásárhelyen, december 22-

én ki is vettük bérbe és el kezdtük a felújításokat. A vásároknak hála sok designert ismertem 

meg akiket most bátran hívtam, hogy csatlakozzanak. Január 25-én volt a designerekkel a 

megnyitó, majd február elsején nyitottunk a nagyközönség előtt. Mivel ez egy teljesen új 

kezdeményezés volt Vásárhelyen több riport, cikk is megjelent rólunk újságokban, rádiókban 

és a televízióban is. Kezdetben 10-en voltunk, mostanra pedig 21 designer termékei díszítik 

a Blaze polcait. 



 
   

Hálás vagyok az ösztöndíjért, sokat segített a terveim megvalósításában. Úgy érzem ez egy 

nagyon jó év volt számomra, sok helyen meg tudtam mutatni alkotásaimat és sikerült 

megvalósítanom az éves terveimet, sőt túlszárnyalni azokat. 

VIBE vásár 

 

        

 

 

 

 

 



 
   

Március 8-ai divatbemutató a BLAZE-ben       

 

 



 
   

BLAZE Design Store 

 

 



 
   

Jane’s dream 


